

稿件格式

1. 統一規格

- (1) 紙張：A4
- (2) 邊界：上下邊界各為 2.54cm，左右邊界各為 3.14cm
- (3) 字體：中文-新細明體，英文：Times New Roman
- (4) 字級大小：論文篇名(粗 18、置中)、作者姓名(粗 14、置中)、「摘要」字樣(粗 12、置中)、摘要內容、關鍵詞及論文本體(細 12)、本文中(副)標題(粗 12)、註腳(細 10)。
- (5) 行距：單間。
- (6) 註釋一律採註腳方式，置於該頁下方。

2. 篇名、作者服務單位及職稱、摘要、關鍵詞及內文呈現之語言別

- (1) 篇名、作者服務單位及職稱：**中、外文資訊皆需提供**
- (2) 摘要、關鍵詞：**可中、外文同時提供或中、外文擇一**
- (3) 內文：**中文或外文擇一**

<p>中文篇名</p> <p>The title for English</p> <p>作者姓名/Author's name</p> <p>作者服務單位及職稱</p> <p>Author's organization and position title</p> <p>中文摘要/The Abstract for Foreign Language</p> <p>關鍵詞/ The Keywords for Foreign Language</p>
--

3. 引用文獻格式(Style)：

- (1) 中文文獻資料之引用，採用中央研究院中國文哲研究所《集刊》格式。
- (2) 英文文獻資料之引用，採用 American Psychological Association(APA)、Modern Language Association(MLA)或 The Chicago Manual of Style，16th edition.

4. 注意事項：

- (1) 本刊刊登之著作，版權歸本校所有，作者擁有著作人格權，文責由作者自負。非經本學院同意，不得於其他刊物再發表。待確定文章可刊登後，本學院會再請老師簽署刊登授權書。
- (2) 因無限制審查委員回覆審查意見之語言類別，若投稿者不諳中文，請另尋協助，本刊不負翻譯責任。

Article Format and Contributor Notes

1. Standard format

- (1) A4 paper
- (2) Margin: Top and bottom-2.54cm; left and right-3.14cm.
- (3) Font: Chinese: PMingLiU; English: Times New Roman
- (4) Title (18, bold, centered); author's name (14, bold, centered); the word "Abstract"(12, bold); abstract, keywords and content(12); subtitles in the content (12, bold); footnote(10).
- (5) Single-spaced.
- (6) Use footnotes to place annotations at the bottom of the page.

2. Languages for Title, Author's organization and position title, Abstract, Keywords, and Content

- (1) Title and Author's organization and position title: **Both Chinese and Foreign Language are necessary to be provided**
- (2) Abstract and Keywords: **Chinese and Foreign Language or one of them to be provided**
- (3) Content: **Chinese or Foreign Language is permit.**

<p>中文篇名</p> <p>The title for English</p> <p>作者姓名/Author's name</p> <p>作者服務單位及職稱</p> <p>Author's organization and position title</p> <p>中文摘要/The Abstract for Foreign Language</p> <p>關鍵詞/ The Keywords for Foreign Language</p>

3. Citation Style:

- (1) For Chinese references, please refer to the format of the *Journal of the Institute of Chinese Literature and Philosophy*.
- (2) As for English references, refer to the American Psychological Association (APA), Modern Language Association (MLA) or The Chicago Manual of Style, 16th edition formats.

4. Notes for Authors:

- (1) All rights reserved. Authors are entitled to the moral rights, and they are responsible for their works. Reproduction should not be made in other journals without the school's permission. After your article is sure to be published, we would provide the "Author Permission Form" to

let you to sign.

- (2) Please note that our reviewers will provide comments either in Chinese or in the language of the submitted paper. We will not provide the translation of the reviewers' comments.